

نموذج رقم (2-1)

Form No.(2-1)

بنك ABC

To: Jordan Securities Commission

Amman Stock Exchange

Date:26/2/2018

Subject: Distributing Cash Dividends

السادة هيئة الأوراق المالية

السادة بورصة عمان

التاريخ:2018/2/26

الموضوع: توزيع ارباح نقدية

Kindly be informed that the Board of Directors of Arab Banking Corporation (Jordan) approved in its meeting held on 26/2/2018 the Distribution of (5%) of the Bank's paid in capital (subscribed capital) as cash dividends to its shareholders, noting that the bank's net profit after tax for the year 2017 reached JOD12,964,611, which makes up %11.8 of the bank's capital. The above BOD's decision came to hedge for any unexpected risks and to strengthen the bank's financial position under the implication of IFRS9 implementation.

أرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن) قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 2018/2/26 توزيع ارباح نقدية على المساهمين بلسبة (5%) من رأس مال البنك المدفوع (المكتتب به) علما بأن أرباح البنك بعد الضريبة لعام 2017 بلغت 12,964,911 دينار والتي تشكل 11.8% من رأس المال ويأتي قرار المجلس أعلاه زيادة في التحوط للمخاطر ولتقوية الوضع المالي للبنك في ظل تطبيق متطلبات المعيار المحاسبي IFRS9.

Kindly accept our high appreciation and respect
Arab Banking Corporation (Jordan)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام...
بنك المؤسسة العربية المصرفية (الأردن)

EVP/Head of Human Resources EVP/Head of Support

Secretary of BOD

Dr. Sulaiman Mbaidin

Adnan Shobaki

نائب رئيس تنفيذي

مجموعة الدعم والمساندة

عدنان صالح الشوبكي

نائب رئيس تنفيذي

إدارة الموارد البشرية

أمين سر مجلس الإدارة

د. سليمان حماد المبيضين

Category A page 16

Category A page 4

الفئة (أ) صفحة (4)

الفئة (أ) صفحة (16)

- This decision is subject to the Bank's General Assembly Approval and Central Bank of Jordan approval

- يخضع هذا القرار لموافقة البنك المركزي الأردني والهيئة العامة للبنك

